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یکگامتاصعودبهجامجهانی۲۰۲۳
تیم ملی فوتبال نوجوانان ایران پنجشنبه شب در مسابقات 
قهرمانی آســیا در تایلند با ارائه یک نمایش قدرتمندانه به 
پیروزی 2-0 مقابل تیم قدرتمند کره  جنوبی دســت یافت. 
نوجوانان ایران با دو گلی که در دقایق ۱۷ و ۱۸ توســط نیما 
انــدرز و ماهان صادقی به ثمر رســاندند، صدرنشــین گروه

B مسابقات شدند. نکته مهم این مسابقه، برتری فیزیکی 
و تاکتیکــی بازیکنــان ایــران در اغلب لحظات بــازی بود و 
در شــرایطی که کــره در ابتدای بازی بــا پاس های متوالی و 
مالکیت بیشــتر توپ، عرصه را بر سفیدپوشان ایران تنگ 
کــرده بود، اما زمانی که شــاگردان حســین عبــدی به خود 
جرأت حمله و پیش روی به ســمت دروازه حریف را دادند، 
همه چیز به ســود ایــران تغییر کرد. تیم ملــی نوجوانان با 
پیروزی 6-۱ مقابل افغانســتان، تساوی بدون گل برابر قطر 
و پیروزی مقابل کره جنوبی با ۷ امتیاز به عنوان صدرنشین 
راهی مرحله بعدی مســابقات شدند. نوجوانان کشورمان 
در مرحله بعدی مســابقات از ســاعت ۱۳:۳0 روز یکشــنبه 
به مصاف یمن خواهند رفت. شــاگردان حسین عبدی در 
صــورت پیروزی در این دیدار ضمــن صعود به نیمه نهایی، 
جواز حضور در جام جهانی 202۳ را نیز کسب خواهند کرد. 
پس از این برتری شیرین حسین عبدی، سرمربی تیم ملی 
نوجوانــان اظهار داشــت: »بازی مقابل کره جنوبی بســیار 
زیبا بود. وقتی کره  جنوبی را آنالیز کردیم، دیدیم که بسیار 
قدرتمند هســتند، آنها تیــم فوق العاده   و بازیکنان بســیار 
خوبــی دارند. بــه مربی تیم کره گفتم که ایــن بازی به نظر 
می رسد یک فینال زودرس است. می دانم چگونه بازیکنان 
را نه تنها از نظر جسمی بلکه از نظر ذهنی نیز ریکاوری کنم 
و کارهای زیادی برای ریکاوری ذهنی انجام می دهم. در کنار 
بخش آنالیز، چند فیلم خنده دار و چیزهای زیاد دیگری را 
پخش کردیم تا فضای ذهنی آنها شاد و آرام شود و بعد از آن 

به بازی آمدیم و همه آماده بازی بودند.«

طارمیجزو6مهاجمخطرناکاروپا
مهدی طارمی ســتاره تیم ملی کشورمان فصل گذشته به 
همراه پورتــو کولاک کرد و با به ثمر رســاندن 22 گل جایزه 
آقای گلی لیگ پرتغال را تصاحب کرد. با اتمام فصل فوتبالی 
در اروپا رسانه های خارجی بهترین گلزنان لیگ های معتبر 
اروپا را سوژه خود قرار می دهند. در همین رابطه نام مهدی 
طارمی در لیســت 6 آقای گل 6 لیگ معتبر اروپا ذکر شــد. 
ارلینگ هالند ســتاره ســیتی با ۳6 گل در صدر این لیست 

قرار داشت و آقای گل لیگ جزیره شد.

عیادتدرویشازبیرانوند

علیرضــا بیرانوند در بازی فینال کافا بیــن تیم های ایران و 
ازبکستان به شــدت از ناحیه فک مصدوم و از بازی خارج 
شــد. این بازیکن که با صورت بانداژ شــده وارد ایران شــد 
ایــن روزها خیلی راحــت نمی تواند صحبت کنــد و در این 
چنــد روز هم صحبت از دوری ۸ هفته ای این بازیکن بود. 
همچنین در خبرها آمده بود که او شنبه فک خود را به تیغ 
جراحی می ســپارد اما آخرین پیگیری ها در مورد وضعیت 
دروازه بان ملی پوش پرســپولیس این است که او نیازی به 
جراحی ندارد و با گذاشــتن سیم درمان او انجام می شود. 
بیرانونــد یک هفتــه اخیر بابــت عدم پرداخــت مطالبات 
عقب افتاده اش دوبار به باشگاه پرسپولیس نوتیس داده 
بــود. این موضوع بــا ناراحتی باشــگاه پرســپولیس و رضا 
درویش، مدیرعامل باشــگاه همراه بــود. اما درویش برای 
رفــع کدورت ها دیروز از دروازه بان ملی پوش پرســپولیس 

عیادت کرد و آخرین وضعیت او را جویا شد.

حسینیدورهمربیگریBآسیاراسپریکرد

سیدجلال:نگاهمبهفوتبالتغییرکرد

کلاس های مربیگری B آسیا دیروز در تهران به پایان رسید 
و قرار است اختتامیه این دوره روز دوشنبه برگزار شود. در 
این دوره از کلاس های مربیگری بازیکنان پیشــین فوتبال 
نظیر ســیدجلال حســینی، حســین ماهینــی و ... حضور 
داشتند. ســیدجلال حســینی، مربی تیم پرسپولیس در 
خصوص حضور دراین کلاس اظهار داشت: »این کلاس ها 
در 2 دور و در ۱6 روز برگزار شد. تدریس دراین دوره زیر نظر 
اســتاد احمد سنجری و با کمک آقای صادقی برگزار شد و 
باید بگویم واقعاً کلاس های خوبی را پشت سر گذاشتیم.
دراین دوره موارد زیادی از حاشــیه تا متن فوتبال را از آقای 
ســنجری که خودش از فوتبالی های قدیمــی و یک مربی 
بزرگ است یاد گرفتیم. امیدوارم حضور در این دوره بتواند 
در ادامه راه به من کمک زیادی کند. این دوره از کلاس های 
مربیگری نگاه من به فوتبال را عوض کرد و امیدوارم بتوانم 

درادامه راه شرایط بهتری داشته باشم.«

فوتبالایران
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قراردادهایبالایسقفبودجهثبتنمیشوند
ممنوعیتی در قرارداد ارزی با بازیکنان خارجی فعلاً وجود ندارد

قانون ســـقف قراردادها موضوعی است 
که در هفته های گذشـــته ســـروصدای 
زیـــادی بـــه پـــا کـــرد. قانونی کـــه حدود 
۱2 ســـال پیش و در زمان ریاســـت علی 
کفاشـــیان وضع شـــد که پایـــان خوبی 
نداشـــت و شکســـت خورد اما ایـــن بار 
مسئولان فدراســـیون فوتبال و سازمان 
لیگ بـــرای کنتـــرل مالـــی بـــازار نقل و 
انتقالات به فکر اجرای ســـفت و سخت 
این قانـــون هســـتند. حـــالا و در فصل 
نقل و انتقالات تابســـتانی دستورالعمل 
اجـــرای این قانـــون به باشـــگاه ها ابلاغ 
شـــده تا نشـــان دهد که هم فدراسیون 
فوتبال و هم ســـازمان لیـــگ با جدیت 
فـــراوان به دنبـــال اجـــرای ایـــن قانون 
هســـتند. پـــس از تنظیـــم و ابـــلاغ این 
قانون در خصوص زمان اجرایی شـــدن 
قانـــون ســـقف قراردادهـــا بـــه صـــورت 
شفاف صحبت نشـــد. بر همین اساس 
هوشـــنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه 
تراکتـــور کـــه یکـــی از افرادی اســـت که 
ایـــن قانون را تنظیم کـــرده در خصوص 
زمـــان اجـــرای این قانـــون بـــه خبرنگار 
»ایران« می گوید: »دستورالعمل اجرای 
این قانون بـــه تیم ها ابلاغ شـــده و این 
قانون از فصل بیســـت و ســـوم اجرایی 
می شـــود. یعنـــی تیم ها باید بر اســـاس 
ایـــن قانون اقـــدام به جـــذب بازیکنان 

مورد نظر خود کننـــد در غیر این صورت 
بـــا جرایمـــی مواجه می شـــوند کـــه این 
جرایـــم پیش از این توســـط مســـئولان 
فدراســـیون فوتبال اعلام شده است.« 
او صحبت هـــای خود را ایـــن گونه ادامه 
می دهد: »فوتبـــال ایران برای جلوگیری 
از ریخـــت و پاش هـــا، دلال هـــا و نظـــم 
مالی نیاز بـــه چنین قانونی داشـــت که 
ایـــن قانون با دقـــت زیاد تنظیم شـــد و 
در اختیاز ســـازمان لیگ قـــرار گرفت.«

جرایم سازمان لیگ برای تخطی 
از قانون

در ایـــن بیـــن فصل نقـــل و انتقـــالات از 
20 خـــرداد مـــاه آغـــاز شـــد و بازیکنـــان 
۱6 تیـــم لیـــگ برتـــری باید بـــرای ثبت 
بـــه ســـازمان لیـــگ  قراردادها یشـــان 
مراجعه کنند. این موضوع باعث شـــده 
علاوه بر فدراســـیون فوتبال، ســـازمان 
لیـــگ هـــم جرایمـــی بـــرای تیم هایـــی 
کـــه این قانـــون را اجـــرا نمی کننـــد، در 
نظـــر بگیرد که فرشـــید طاهـــری، مدیر 
نقل و انتقالات ســـازمان لیـــگ فوتبال 
در گفت و گـــو بـــا »ایـــران« ایـــن گونه در 
خصـــوص موضـــوع صحبـــت می کند: 
»همان گونـــه کـــه می دانید بخشـــنامه 
اجرای ایـــن قانون در اختیـــار تیم های 
لیـــگ برتـــری قـــرار گرفـــت، بـــه ایـــن 
دلیـــل تیم هـــا نمی تواننـــد بگوینـــد که 
از نحـــوه اجرای آن بی اطلاع هســـتند. 
تیم هـــا بداننـــد کـــه تنها مجمـــوع رقم 
قراردادهایشـــان تا ســـقف بودجه ثبت 
می شـــود و مازاد بـــر آن قـــراردادی ثبت 
نمی شـــود. در صـــورت عـــدم همکاری 
تیم هـــا هیـــچ قـــراردادی در ســـازمان 

لیـــگ ثبـــت نخواهـــد شـــد.« او علاوه 
بر ایـــن درباره رویکـــرد این ســـازمان در 
فصل جـــاری نقـــل و انتقـــالات، گفت: 
»کمیتـــه انضباطی هم بـــا تیم هایی که 
قانون را رعایـــت نکنند، برخورد خواهد 
کـــرد. باشـــگاه ها ابتدا باید رقم ســـقف 
بودجـــه مصوب هیـــأت مدیره شـــان را 
به ســـازمان لیـــگ اعلام کننـــد و پس از 
اعلام این رقم، اجـــازه دارند رقم قرارداد 
بازیکنان را در هیأت هـــای فوتبال ثبت 
کنند.« مدیـــر نقل و انتقالات ســـازمان 
لیـــگ در ادامه با هشـــدار بـــه تیم های 
بدهـــکار، تصریـــح کـــرد: »تیم هـــا برای 
ثبـــت قراردادهـــا، بایـــد بدهی شـــان را 
تعییـــن تکلیـــف و در کمیتـــه وضعیت 
بازیکنان نســـبت به پرداخـــت یا تفاهم 
با طلبکاران شـــان اقـــدام کنند تا پنجره 
نقل و انتقالاتی شـــان بســـته نشود.« در 
ایـــن بیـــن صحبت هایـــی در خصوص 
ممنوعیت قـــرارداد ارزی بـــا بازیکنان و 
مربیان خارجی مطرح شـــد که طاهری 
چنین واکنشـــی به این موضـــوع دارد: 
»ایـــن موضـــوع فعـــلاً در حـــد فضـــای 
مجازی اســـت و تـــا امـــروز دربـــاره این 
موضوع دســـتورالعملی به سازمان لیگ 

ابلاغ نشـــده اســـت.«

قراردادهایی همچون حواله 
خودرو باب نشود

قانـــون ســـقف قـــرارداد تنهـــا مختـــص 
کشـــور مـــا نیســـت و کشـــورهای دیگر 
هـــم چنیـــن قانونـــی دارنـــد و تیم ها بر 
اســـاس ایـــن قانون اقـــدام بـــه جذب 
بازیکنـــان مـــورد نظـــر خـــود می کنند. 
پیـــش از ایـــن در لیـــگ برتـــر فوتبـــال 

کشـــورمان شـــاهد قیمت های عجیب 
و غریب بازیکنـــان و هزینه بســـیار زیاد 
تیم هـــا در طول یـــک فصـــل بودیم که 
ایـــن موضـــوع نشـــان می دهـــد فوتبال 
ایـــران نیـــاز به چنیـــن قانونی داشـــت. 
بدهی های فـــراوان تیم های لیگ برتری 
بخصـــوص پرســـپولیس و اســـتقلال به 
برخی بازیکنـــان و مربیان خارجی یکی 
از دلایـــل تنظیـــم ایـــن قانـــون بـــود. تا 

همیـــن چند وقت پیش تیم اســـتقلال 
با بدهی ســـنگین ۱00 میلیارد تومانی به 
آندره آ اســـتراماچونی، مربـــی ایتالیایی 
خـــود همـــراه بـــود و عـــلاوه بـــر ایـــن 
پرســـپولیس هم با دردســـرهای زیادی 
در پرداخت مطالبات 22 میلیارد تومانی 
 بـــه گابریل کالـــدرون، مربـــی آرژانتینی
 این تیـــم همراه بود کـــه این موضوعات 
نشـــان دهنـــده ضعف مدیران ورزشـــی 

در نحـــوه هزینه کـــرد تیم هـــا اســـت. بر 
همین اســـاس ایـــن ضعف باعث شـــد 
نهادهای بالادســـتی تصمیمی جدی در 
خصوص امـــور مالی باشـــگاه ها بگیرند 
امـــا موضوع اینجاســـت ایـــن امیدواری 
وجود دارد که مســـئولان، نظارتی جدی 
بر این قانون داشـــته باشـــند تـــا دوباره 
قراردادهایـــی همچـــون حوالـــه خودرو 

و... بـــا بازیکنان باب نشـــود.

ما مربی 
داشته ایم که 
بازی هایی را 
تدارک دیده 

که ممکن بود 
در آن ببازد 

ولی او را چون 
از تیم رم در 

بازی دوستانه 
گل زیاد 

خورده بود، 
پای پلکان 

هواپیما 
عوض کردیم

تیم ها 
برای ثبت 

قراردادها، باید 
بدهی شان را 

تعیین تکلیف 
و در کمیته 

وضعیت 
بازیکنان 

نسبت به 
پرداخت 

یا تفاهم با 
طلبکاران شان 

اقدام کنند تا 
پنجره نقل و 

انتقالاتی شان 
بسته نشود

 

تیم ملی فوتبال کشــورمان در شــرایطی 
در تورنمنــت کافــا شــرکت کــرد که پس 
و  افغانســتان  برابــر  پــرگل  پیــروزی  از 
قرقیزستان، توانست ازبکستان را هم در 
بازی فینال شکســت دهد تا به قهرمانی 
ایــن رقابت ها دســت پیــدا کنــد. این در 
حالی بود که به زعم اکثر کارشناسان، این 
تورنمنت از کیفیت بالایی برخوردار نبود 
و نمی توان با چنیــن تیم هایی وضعیت 
تیم ملــی و بازیکنان را محــک زد. جلال 
چراغپور، کارشناس فوتبال کشورمان در 
خصــوص حضور تیــم ملــی در تورنمنت 
»افغانســتان و  داد:  نظــر  کافــا، چنیــن 
تیم هایی از این دست، تیم هایی هستند 
که گرید ندارند و زیر درجه هستند و تنها 
حریف خوبی که تیم ما آن مســابقه داد، 
ازبکستان بود که تیم قابل قبولی است.«

امیــر قلعه نویــی ســرمربی تیم ملــی در 
ایــن تورنمنــت از 95 درصــد از بازیکنــان 
اصلی تیم ملی اســتفاده کــرد. در حالی 
که انتظــار می رفــت ایران بــا جوان های 
بیشــتری از لیــگ در کافــا شــرکت کند. 
چراغپور درباره روندی که تیم ملی باید تا 
زمان حضور در جام ملت های آسیا 202۳ 
طی کند، عنوان کــرد: »آقای قلعه نویی، 
یک استراتژی برای تیم ملی تعریف کرده 
کــه آثــار آن را در نتایــج تیم ملــی، ارنج، 
دعوت شدگان و خط خوردگان می بینیم. 
همه اینها را وقتــی در یک قالب ببینیم، 
متوجه می شــویم اســتراتژی قلعه نویی، 
همان اســتراتژی درازمدتی اســت که در 
تفکرات کارلوس کی روش بود که شــاید 
آن تفکر در ذهن مربیان تیم ملی رسوب 
کرده و با خودشــان می گوینــد چه تفکر 

خوبی بود.«
چراغپور تفکر کی روش را این گونه تشریح 
کرد: »استراتژی کی روش این بود که مهم 
نیست با کی بازی می کنی، مهم این است 
که نبازی. یعنی حتی از یک کشور هم تیم 
مــی آورد و به او کفش و لباس می داد تا با 

تیم ملی بازی کند. اینها آمار بازی است. 
وقتــی هــم کــه نبــازی، آمــار بــردت بالا 
می رود. شــما و رسانه ها هم که آمار بازی 
می کنید، الان می نویســید تیم ملی ســه 
بازی کرده که هر ســه را بــرده، ۱2 گل زده 
و دو گل دریافــت کرده و به کیفیت توجه 

نمی شود.«
امــا کیفیــت در برخــی آمارها هــم قابل 
مشــاهده اســت. مثل اینکه تیم ملی در 
هر چهــار بــازی اش برابــر روســیه، کنیا، 
افغانســتان و قرقیزســتان دروازه اش باز 
شــد و فقط مقابل ازبکســتان گل نخورد 
و ایــن نشــان دهنده آن اســت کــه خــط 
دفــاع دچــار ضعف اســت و بایــد ترمیم 
شود. چراغپور درباره این موضوع چنین 
واکنشی داشــت: »همین موضوعی هم 
کــه می گویید آمــار بازی اســت. به دلیل 
اینکه ما توجه نداریم مثلاً در پایان ســه 
مــاه می خواهیم یــک صعود به اورســت 
داشته باشــیم. در حالی که باید آمادگی 
جسمانی داشته باشیم و قدرت عضلات 
پــا و ظرفیت اکســیژن گیری بــالا برود یا 
فیزیولوژی و استقامت مورد ارزیابی قرار 

بگیرد. اما اگر روی یک تپه بروی و بگویی 
مــن اینقــدر راه رفتــم و آمدم، آمــار بازی 
اســت و هدف نهایی را لحاظ نمی کنید. 
ما هدف نهایی مان، جام ملت هاست و 
احتمــال اینکه آنجا به کره جنوبی یا یک 
تیم درست و حسابی دیگر بخوریم، زیاد 
اســت اما آثــاری از تــدارکات بــرای آن روز 
نمی بینیــم. تــدارکات ما بــرای بازی های 
ســختی کــه در پیــش داریــم، مناســب 
نیســت. ما یک رودخانه در پیش داریم 
و این بازی ها که انجــام دادیم، جوی آب 
اســت.«چراغپور ادامه داد: »اســتراتژی 
آقــای قلعه نویی نشــان می دهــد که تیم 
ملــی برای جــام ملت های آســیا دســت 
تغییــر  پســتی  هیــچ  و  خــورد  نخواهــد 
نمی کند و با تیمی که کی روش برای جام 
جهانی تشکیل داده بود، به جام ملت ها 
می رویم. مــا طرح نوینی نداریم و همان 
طرح گذشته را داریم. با اینکه مربی مان 
ایرانــی شــده ولــی تفکــر ایــن اســت که 
نبازیم نه اینکه اندازه تیمی که با آن بازی 
می کنیــم، چقدر اســت. ایــن تفکر برای 
این ایجاد شــده کــه ما مربی داشــته ایم 

)تومیسلاو ایویچ( که بازی هایی را تدارک 
دیده که ممکــن بود در آن ببازد ولی او را 
چون از تیم رم در بازی دوســتانه گل زیاد 
خــورده بود، پــای پلــکان هواپیما عوض 
کردیم. پس در این شرایط، سرمربی تیم 

ملــی ما انتخاب اســتراتژیک کرده که در 
بازی های تدارکاتی تیمش بیشترین گل 
را بزنــد و کمتریــن گل را دریافت کند که 
این آمار بازی است و نمی توانیم بگوییم 

این روش، غلط یا درست است.«
حامدجیرودی

روزنامه نگار

نگاهکارشناس

هدفسرمربیقبلیتیمملینباختنبود

چراغپور: استراتژی قلعه نویی 
همان تفکر کی روش است

  تدارکات ما برای بازی های سخت جام ملت ها، مناسب نیست
  ما رودخانه در پیش داریم و بازی هایی که انجام دادیم، جوی آب است

بهتراستباهمینتیمبهجامملتهابرویم

آیا استراتژی کادرفنی در استفاده از بازیکنان فعلی، در مسیر راه یابی به جام جهانی 
2026 به تیم ملی آسیب نمی زند. چراغپور به این سؤال چنین پاسخ داد: »ممکن 

است بعد از جام ملت ها، استراتژی تغییر کند. کسی نمی داند. تیم ملی بعد از 
جام ملت ها تنفسی می گیرد و ممکن است تحولات درباره بازیکنان صورت بگیرد. 

به نظر من هم منطقی این است که ما جام ملت ها را از دست ندهیم و با تیم 
قدیمی مان، حداکثر شانس را داشته باشیم. 
اما اگر تغییر بدهیم و بازیکنان جدید بیاوریم 

و بخواهند با تیم و سرمربی هماهنگ 
شوند، زمان می برد. بنابراین بهتر است 

همان معماری قبلی با تغییرات جزئی را 
داشته باشیم و پتانسیل تیم ملی را حفظ 

کنیم. اما با تغییرات زیاد در این مقطع، 
ممکن است پتانسیل تیم ملی از بین 

برود و شکست نصیب مان 
شود. در این شرایط، بلند 

کردن تیم ملی برای جام 
جهانی هم مشکل تر خواهد 

شد.«

ـــرش بـ

عکس:نعیماحمدی/ايران

قایدی:بااستقلالقراردادندارموبازیکنشبابالاهلیهستم
مهدی قایدی که دیروز میهمان برنامه »ورزشگاه« بود، در خصوص وضعیتش 
گفت: »قراردادم با اســتقلال تمام شد و در حال حاضر بازیکن شباب الاهلی 
هستم. البته مذاکرات  باشگاه با شباب الاهلی آغاز شده و باید ببینیم توافق 
می کنند یا خیر. من در اردوی تیم ملی بودم و احتمال دارد در ۳-2 روز آینده 
به دبی بروم تا ببینم  شــرایط چگونه اســت.« او درمورد اینکه چرا امســال 
بازی های دربی برای اســتقلال درنیامد، عنوان کرد: »در دربی اگر مقداری 
ذهنیت تان بالاتر از تیم مقابل باشد، برنده می شوید. فکر می کنم ذهنیت 
ما در دربی برگشت و حذفی خوب نبود.« او در خصوص جدایی ساپینتو این 
گونه صحبت کرد: »خیلی برنامه ها را دنبال کردم تا بدانم چرا ســاپینتو اخراج 
شــد. همه می گفتند که فحش داده است اما هیچ کس نمی دانست واقعاً به چه 
دلیل اخراج شد. او مربی بسیار خوبی بود و کادر بسیار خوبی داشت اما اشتباهاتی هم 
داشت.« قایدی در خصوص اینکه آیا فرهاد مجیدی با او تماس گرفته است، توضیح داد: »با 
فرهاد خیلی در ارتباط هستم. هر ۳-2 هفته یک بار با او تماس می گیرم. چه در ایران باشم یا در امارات باشم با او صحبت 
می کنیم. خیلی جویای حال من است . سال گذشته هم که استقلال قهرمان شد، به او تبریک گفتم. عملکردش خیلی 

خوب بود اما سال قبل مقداری در اتحاد کلبا بدشانس بود. امیدوارم امسال موفق تر باشد.«

خلیلزاده:ازپرسپولیسهیچتماسینداشتم
در روزهای گذشته صحبت های زیادی درخصوص بازگشت محمدحسین کنعانی زادگان 
و شجاع خلیل زاده، دو مدافع ایرانی حاضر در لیگ قطر به پرسپولیس مطرح شد. در 
این میان نام کنعانی زادگان در لیست یحیی گل محمدی بود اما شجاع جایی در لیست 
ورودی پرسپولیس نداشت. بر همین اساس نشریه »الرایه« قطر در گزارشی به آینده 
خلیل زاده و کنعانی زادگان با باشــگاه الاهلی پرداخت و نوشت: »باشگاه الاهلی قصد 
تمدید قرارداد با خلیل زاده را ندارد. این بازیکن ایرانی در آســتانه بازگشت به باشگاه 
پرسپولیس قرار دارد. کنعانی زادگان هم در حال بررسی پیشنهادهای رسیده از کشور 
قطر و امارات اســت و برای برگشــتن به ایران برنامه ای نــدارد.« در این بین خلیل زاده 
درباره شایعه پیشنهاد پرسپولیس اظهار داشت: »تا امروز هیچ صحبتی از سمت باشگاه 
پرسپولیس با من نشده و مذاکره ای نکردیم. البته نه فقط پرسپولیس بلکه با هیچ تیم ایرانی 
فعلاً مذاکره نکرده ام اما بزودی تکلیف تیم جدیدم را مشخص خواهم کرد. فکر می کنم تا 4-۳ روز 
آینده تکلیف تیم جدیدم را مشخص خواهم کرد. خلیل زاده درباره پیشنهاد 2 تیم قطری به او گفت: 
»تیم الاهلی باز هم خواهان امضای قرارداد با من شده است اما فعلاً پاسخی به آنها ندادم. از طرفی یکی دیگر از تیم هایی که به تازگی به 
لیگ ستارگان صعود کرده، به من پیشنهاد همکاری داده اما فعلاً چیزی مشخص نیست.« البته کنعانی زادگان واکنشی به این موضوع 

نداشته اما احتمال بازگشت این مدافع به پرسپولیس وجود دارد.

محمدمحمدیسدهی
روزنامه نگار
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شاه منصوری: دستورالعمل سقف قرارداد باشگاه ها ابهامات حقوقی دارد


